
Fra Generalforsamlingen  

Dato | tidspunkt 26/01/23 | Møde åbnet af Peter Thyregod Jensen 

Velkommen  

Formanden Peter Thyregod Jensen bød velkommen.  

Konstaterede samtidig at indkaldelsen til generalforsamlingen var ude 4. Januar 2023, rettidig 3 uger før. 

Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

Birgit Støttrup blev foreslået til dirigent og godkendt.  

Tina Eriksen blev foreslået til referent og godkendt. 

Janni og Gry meldte sig som stemmetællere. 

Beretning af Formanden 

Beretningen fra formanden var udsendt på forhånd.  

Ingen i forsamlingen udtrykte behov for at få den læst op.  

Peter havde dog et par tilføjelser.  Med udgangen af 2022 havde DCH-Danmark ca. 14000 medlemmer 

fordelt på 142 klubber. 

Vores klub her i Hadsten er gået fra at være den 38. største klub til at være den 34. største klub i Danmark.  

I kreds 3 er vi den 7. største klub. 

Regnskab og Budget 

Regnskab fra kasserer var sendt ud på forhånd. 

Bjarne havde medbragt alle bilag, hvis nogen ønskede at gennemgå disse. 

Budget for 2023 blev udleveret og gennemgået. 

Reparation/Nyanskaffelser posten er med vilje sat lavt, selv om det forventes at der skal laves en del ved 

klubhuset. Men der forventes også er der søges fonde og sponsorater til det der evt. skal laves. 

Der skal også forventes en stor udgift til ny kolark-system, men ingen ved endnu hvornår.  

Regnskab og Budget blev godkendt. 

Indkomne forslag 

Ændring af klubbens navn.  

Fra  ’Hadsten civile hundeførerforening’ 

Til ’Danmarks civile hundeførerforening Hadsten’  forkortet DCH-Hadsten 

Alle tilslutter sig forslaget – Godkendt. 

Fastsættelse af kontingent 

Kontingent stigning gældende fra år 2024 – Stigning på 150,- til i alt 1450,- kr i Årskontingent. 

Så kassen ikke tømmes ved vedligehold og omkostninger ved brug af klubhus samt andre tiltag i klubben. 

410,- kr af hvert kontingent går til Kreds og Landsforeningen. Henholdsvis 120,- kr til Kredsen og 290,- kr.til 

Landsforeningen. 

Alle tilslutter sig forslaget og stigning til 1450,- kr er godkendt. 

Danmarks civile hundeførerforening- Hadsten 



Side 2 

Valg af kasserer 

Bjarne Lambertsen på valg og ønskede genvalg.    

Ingen andre ønskede at opstille.   Tillykke til Bjarne, han blev valgt. 

Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

Konny Møgelvang på valg og ønskede genvalg. 

Bjarne Lambertsen på valg og ønskede genvalg. 

Ingen andre ønskede at opstille. Tillykke til Konny og Bjarne, de blev begge valgt. 

Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Lise Nicholaisen ønskede at opstille. 

Tina Eriksen ønskede at opstille. 

Ingen andre ønskede at opstille. Tillykke til Lise og Tina, de blev begge valgt. 

Valg af 2 revisorer 

Karin Jensen på valg og ønskede genvalg. 

Finn Møgelvang på valg og ønskede genvalg. 

Ingen andre ønskede at opstille. Tillykke til Karin og Finn, de blev begge valgt. 

Valg af revisorsuppleant 

Jørgen Randa på valg og ønskede genvalg. 

Ingen andre ønskede at opstille. Tillykke til Jørgen, han blev valgt. 

Eventuelt  

Jørgen foreslog at man til næste generalforsamling kunne lave om i vedtægterne, så suppleanter blev valgt 

for 2 år, men forskudt, så der kun var en på valg hvert år. 

Så blev der opfordret til at reklamerer for ’Klubhusets venner’. Få så mange som muligt til at melde sig ind 

i ’Vennerne’. Venner og bekendte samt de andre på dit hold – få dem til at blive medlem. 

STØT KLUBHUSTES VENNER 

Der søges hjælp, til småting i klubben !  

Bag en kage – Lav mad til et kursus – Tag opvasken til en konkurrence – Hejs et flag – osv. 

Der er mange ting at lave i klubben udover at træne. Bestyrelse og trænere ønsker at alle vi andre også 

hjælper, bare lidt.  

F.eks. det sidste år har klubben været vært ved: 

18 Kursus-dage  -  12 Møder  -  2 Landskonkurrencer  -  2 Lokalkonkurrencer 

Hver gang er der mange ting der skal laves. Så kunne du tænke dig at hjælpe lidt til i klubben, så giv 

endelig træner eller bestyrelse besked.  

Så er der en opfordring til at bruge klubhuset.  

Alle er velkommen til en kop gratis kaffe evt. før eller efter træning.  

Det er hyggeligt at kende hinanden lidt bedre på holdene, det kan også gøre det lidt sjovere at træne.  

Få en kop kaffe med de andre på holdet. Man må altid gå i klubhuset efter træning. I skal ikke tænke på om 

i forstyrre. Er der nogen der ikke ønsker at blive forstyrret, sidder de i lokalet til højre for gangen. 

Velkommen i Klubhuset ! 


